
Vážení spoluobčané, 

blíží se konec roku, čas bilancování.  

Druhé vítání občánků v tomto roce se konalo v listopadu, kdy byli přivítáni pouze dva občánci, 

netradičně návštěvou v kruhu rodinném. 

Setkání seniorů na podzim letošního roce, lze zařadit mezi velmi vydařené, ohlasy účastníků setkání 

byly velmi pozitivní.  

Tradičně v průběhu celého roku probíhaly návštěvy našich seniorů v domovech důchodců a jiných 

sociálních zařízeních. 

Chtěla bych poděkovat paní Tomkové za organizaci akcí pro seniory (divadel, výletů, besed a jiných), 

dále obci Vrané nad Vltavou za příspěvek na prosincový výlet. Výše zmiňovaných akcí se zúčastňují i 

senioři z okolních obcí, stejně tak se naši senioři zúčastňují akcí pořádaných obcí Zvole. 

Všem členům sociální komise děkuji za jejich práci.  

Přeji krásné svátky a v roce 2024 všem občanům Vraného jen to nejlepší. 

Eva Havlíčková, předsedkyně komise sociální a pro občanské záležitosti 


